
Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta
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Wlocfawek, t9.O1.2024r.

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacia

Uzupelnienie oznakowania poziomego przy wiacie pnystankowej ,,Falbanka 01"
przy ulicy Kaliskiej.

W imieniu mieszkafc6w osiedla Poludnie zwracam sie z proibq o wymalowanie oznakowania
poziomego na jezdni przy przystanku autobusowym ,.Falbanka 01" pny ulicy Kaliskiej. Dodatkowo
oznakowania poziomego przejScia dla pieszych jak r6wniei wyjazdu z ulicy Fredry do ulicy Kaliskiej.

Proszq o niezwloczne zajgcie sie tym problemem gdy tylko warunki atmosferyczne na to pozwola.

Podjqte dzialania podwyisza poczucie bezpieczeristwo mieszkafic6w w tym miejscu.

Z powaianiem

i'a r.,'.- 't' t l'"

/ | lll 'ln't t I_ -, v t, LVL4


